
somla floresta
butlletí del consell de barris



transformem :)

Quan la puc presentar?
Fins al 9 de març.

proposem :)

Des de l’Ajuntament seguim treballant per
executar els projectes pendents d’anteriors
edicions per tal que en puguem gaudir tan
aviat com sigui possible.

Vols decidir quins projectes es fan amb part del pressupost municipal?
Participa a la 5a edició dels Pressupostos Participatius! Una nova
oportunitat perquè el veïnat decidiu com voleu millorar el vostre barri. 

Millorem el barri per a tothom

Dona suport a altres propostes
Dona suport a les propostes que més t’agradin (màxim 10). 
Ho pots fer per Internet, a decidim.santcugat.cat

imaginem :)

Vine al Taller de propostes
Dimecres 26 de febrer, 18 h, al Centre Social i Sanitari
Serà un Consell de Barris extraordinari per resoldre dubtes i
pensar propostes entre totes i tots. 

Fes la teva proposta!

I si tinc algun problema per presentar-la?
Escriu-nos a carlotapar.ic@santcugat.cat o truca al telèfon
010 (o al 900104941 si truques des del mòbil).

Com la puc presentar?
Per Internet, a decidim.santcugat.cat

Qui pot fer propostes?
Tots els veïns i veïnes majors de 14 anys i les entitats.

Quants diners decidirem?
140.000 € (125.000 per a inversions i 15.000 d’ordinari).



Han de ser propostes per millorar el barri. 

Han d’encaixar amb alguna línia estratègica del Programa de
Barri (consulta-les a decidim.santcugat.cat).

Han de poder ser viables a nivell tècnic i econòmic.

Han de ser concretes, de competència municipal i que no
contradiguin plans aprovats.

Propostes d’inversions amb visió de barri:

Què es pot proposar?

Propostes per fer amb pressupost ordinari:

Cost màxim: 125.000 € 
Poden ser projectes que perduren en el temps com intervencions
en edificis o espai públic, mobiliari i art urbà, elements per a la cura o
l’esport, millores en espais naturals...

Cost màxim: 5.000 € 
Poden ser actuacions no materials que es fan en un moment
concret com esdeveniments i programes culturals, socials o
educatius, accions de formació, sensibilització o comunicació... 

Què passarà amb les propostes?
Les 20 propostes que tinguin més suports es revisaran a nivell
tècnic. I les que siguin vàlides, es treballaran en un taller ciutadà del
qual sortiran:

Més informació a decidim.santcugat.cat

Les propostes d’inversió que la ciutadania votarem a la tardor.
Les propostes d’ordinari que haurà d’aprovar el Consell de Barris.



Els trobaràs tots a decidim.santcugat.cat/assemblies/lafloresta

Guingueta per a actes

al pati del Casino
Rober de la Floresta

Parc infantil i taules de
pícnic al ptge. Freixas

Cinema familiar a la
fresca al Casino

Ampliació i millora de
l’skatepark

Condicionar l’espai del
costat de la pl. del Centre

Zona de lleure infantil i
juvenil a Can Llobet

Dels 23 projectes escollits als Pressupostos Participatius del barri o
d’àmbit general que s’ubiquen, en part, al barri, se n’han executat 13.

Ping Pong als Parcs
de La Floresta

Saps quins projectes dels Pressupostos
Participatius s’han fet?

https://decidim.santcugat.cat/assemblies/consellvolpelleres


PRESSUPOST ESTAT DEL
PROJECTE

Millora de la zona de lleure Can Llobet  48.391 € Aprovat
Previst al 2025

PROJECTE

Redactat
Previst al 2027

Zones d'estada als parcs (pressupostos
participatius per a infants i joves)

 50.000 €

Il·luminació de les escales de la UREF  17.000 € Redactat
Previst al 2025

Il·luminació al Parc de les Dones     16.000 € Redactat
Previst al 2025

Gimnàs al pavelló de la Floresta  30.000 € Redactat
Previst al 2026

Arranjar el caminet de l’estació de la
Floresta a la Plaça del Centre  50.000 € Aprovat

Previst al 2026

Activitats al Casino els caps de setmana  4.000 € Previst al 2025

Renaturalitzar torrents i espais naturals  50.000 € En redacció
Previst al 2027

Anella verda a la Floresta Pendent d’autorització Parc
de Collserola i priopietaris

En estudi
Previst al 2027

Panells solars fotovoltaics al Sociosanitari
(projecte de lliure disposició 2019)

 20.000 €

Millora de les entrades a la Floresta  20.000 € En estudi
Previst al 2027

I què passa amb els projectes que
encara no s’han fet?

(per a tot el municipi)



Pas endavant cap al
camí escolar

Millores d’il·luminació
i a l’skate park

L’itinerari de vianants i bicis entre el
Pont del Diari, Can Llobet i l’Escola La
Floresta segueix endavant.

El projecte està ara pendent que es
faci la licitació i la previsió és fer les
obres entre aquest any 2025 i l’any
vinent.

Aquest itinerari facilitarà un accés
segur als principals equipaments
del barri: l’Escola, l’Escola bressol La
Mimosa, el pavelló de Can Llobet, el
Centre Obert, la piscina, i el Cau. 

L’objectiu és que els infants i les
famílies puguin accedir a aquests
espais amb comoditat a peu o amb
bicicleta. Al mateix temps, també es
vol promoure una mobilitat més
sostenible i saludable, alternativa al
vehicle de motor.

Imatge de com serà part de l’itinerari Projecte de millora de l’skateparc amb una bowl

Aquest any està previst executar tres
projectes dels darrers Pressupostos
Participatius:

D’una banda, es posaran cinc fanals al
Parc de les Dones per dotar-lo de més
confort i seguretat. S’instal·laran
perquè il·luminin les taules de pícnic i
el camí que envolta el parc infantil.

També està previst posar il·luminació
a les escales de la UREF, amb un fanal
a cada extrem i sis balises al llarg de
l'escala, per millorar-hi la visibilitat. 

Una bowl a l’skatepark

El tercer projecte preveu construir una
nova bowl  (o piscina) al parc d’skate
de Can Llobet. L’objectiu és seguir
fomentant l’activitat lúdica i esportiva
per a joves en aquest entorn natural.



Tot el que passa al
barri, ara també al
WhatsApp

Connecta’t al nou canal i estigues
al dia dels projectes, convocatòries,
activitats i altres temes d’interès als
barris de la Floresta!

Per unir-te al canal, llegeix el codi
QR o busca a un cercador d’Internet
aquesta adreça:

Gestions amb FGC per
l’ascensor de l’estació

bit.ly/somlafloresta

L’ascensor va entrar en funcionament el 2017

L’Ajuntament segueix treballant per
reparar l’ascensor de l’estació de
FGC de la Floresta. Per això, ha
proposat a Ferrocarrils fer un
conveni perquè l’incorpori a la
xarxa ferroviària i resoldre el tema.

Després de revisar l’aparell, tècnics
de les dues parts valoren que cal fer
obres de manteniment estructural
(extraordinari), a més dels treballs
per adequar-lo als estàndards de
FGC. I totes aquestes actuacions
suposen més de 150.000 €.

Les dues parts estan treballant en el
possible conveni i mentre no es
facin les obres definitives,
l'Ajuntament seguirà reparant
l'ascensor al més aviat possible, en
col·laboració amb l'empresa que fa
el manteniment ordinari.



DESCOBRIM el Senglar Cultural

Quin és el vostre objectiu?

Des de fa deu anys, la Floresta compta
amb una associació cultural sense ànim
de lucre, on veïns i veïnes del barri
organitzen activitats de cultura popular
durant tot l’any. És una tasca voluntària
i que fan per amor al barri.

Fem xarxa!
Vols saber què passa al barri?
Tens un projecte i el vols compartir?

Estigues al dia i contacta amb
nosaltres:

Treballem per impulsar l’activitat cultural al barri per a tothom i que no caiguin en
l’oblit festes populars com la castanyada, Sant Jordi o Sant Joan. Però també fem
altres activitats culturals i donem suport a propostes sorgides al barri i per al barri.
Mirem de crear un engranatge amb tot el veïnat de la Floresta.

Com treballeu per decidir què feu etc.?
Tenim un calendari anual amb totes les activitats culturals (carnestoltes, Sant Jordi,
festa major, quinto…) i quan volem organitzar una activitat cultural fora d’aquestes
dates ja establertes, ho consensuem entre nosaltres. Procurem fer una reunió
presencial al mes i com que les persones que formem part del Senglar coincidim en
la mirada que volem donar a la cultura del barri, és fàcil arribar a consensos. 

Com definiríeu l’activitat cultural de la Floresta?
És la resiliència a fer les activitats populars culturals des de les persones que
coneixem i som del barri, i no des d’una institució allunyada del que ens agrada i
volem. A més, al ser totes voluntàries, el cost de les activitats es minimitza. Podem
dir que la Floresta en general, és un teatre viu, hi ha molta oferta cultural.

Quins projectes i reptes de futur teniu, ara mateix?
El principal objectiu per aquest any és celebrar els 10 anys del Senglar. Volem fer
alguna cosa gran, diferent i ben sonada, amb les persones i entitats que han
col·laborat i col·laboren amb nosaltres.

Pel que fa a reptes, el més clar és que el Senglar Cultural pugui continuar existint,
que no mori la cultura popular al nostre barri. Hem d’aconseguir transmetre la
nostra tasca a la gent jove de la Floresta perquè s’hi impliquin més i col·laborin
activament amb el Senglar. I potser, “exportar” l'associacionisme cultural popular a
altres barris perquè organitzin ells les seves festes, fent-les més populars i properes.

WhatsApp Floresta: bit.ly/somlafloresta

decidim.santcugat.cat

Butlletí digital: bit.ly/butlleti-barris

lafloresta@santcugat.cat


